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 PROTOKÓŁ NR 2/2023 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu  

i Porządku Publicznego w dniu 15.02.2023 r. 

 

Porządek Posiedzenia 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy Bojszowy, w tym:  

− w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Bojszowy";  

− w sprawie uchwalenia zasad udzielania dotacji celowej w ramach "Gminnego 

Programu z Zakresu Modernizacji Źródła Ciepła na lata 2023-2024". 

3. Sprawy bieżące, w tym odczytanie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

4. Głosowanie w sprawie możliwości zdalnego trybu obradowania podczas kolejnej 

komisji rady gminy. 

5. Zakończenie posiedzenia.  

 

 

Obecni na posiedzeniu 

1. Członkowie komisji w liczbie 13 osób, według załączonej listy obecności, nieobecny 

S.Lysko;  

2. Adam Duczmal – Wójt Gminy Bojszowy 

3. Beata Łabuś –  Kierownik referatu ochrony środowiska U.G. Bojszowy.  

Przebieg Posiedzenia 

Ad 1. 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali narad Urzędu Gminy Bojszowy. Przewodniczący 

Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu i Porządku Publicznego 

Andrzej Rokowski otworzył posiedzenie komisji, powitał radnych oraz przybyłych gości,  

po czym jednogłośnie zatwierdzono porządek posiedzenia.   
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Ad 2. 

Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski udzielił głosu Pani Beacie Łabuś celem 

przedstawienia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia "Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Bojszowy”. Pani Beata Łabuś, omówiła zmiany jakie 

zostały do projektu uchwały wprowadzone. Dodatkowo omówione zostały zmiany jakie 

nastąpią w nowym „programie ograniczenia niskiej emisji na lata 2023-2024”, którego 

regulamin zostanie przyjęty zarządzeniem Wójta Gminy Bojszowy. Następnie radni 

otrzymali możliwość zadawania pytań. Na pytania odpowiedzi udzielali Wójt Adam 

Duczmal oraz Pani Beata Łabuś. Następnie przewodniczący komisji Andrzej Rokowski 

zarządził głosowanie, w wyniku którego pozytywnie zaopiniowano projekt przedmiotowej 

uchwały, stosunkiem głosów: 12 - ZA,  1 – WSTRZYMUJĘ SIĘ (Białożyt). 

  

 

W dalszej kolejności przewodniczący komisji Andrzej Rokowski udzielił głosu Pani Beacie 

Łabuś celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie uchwalenia zasad udzielania 

dotacji celowej w ramach "Gminnego Programu z Zakresu Modernizacji Źródła Ciepła na 

lata 2023-2024". Pani Beata Łabuś, omówiła zmiany jakie zostały do programu  

wprowadzone względem obecnie obowiązującego programu. Następnie radni otrzymali 

możliwość zadawania pytań. Na pytania odpowiedzi udzielali Wójt Adam Duczmal oraz Pani 

Beata Łabuś. Następnie przewodniczący komisji Andrzej Rokowski zarządził głosowanie,  

w wyniku którego pozytywnie zaopiniowano projekt przedmiotowej uchwały, stosunkiem 

głosów: 12 - ZA,  1 – WSTRZYMUJĘ SIĘ (Białożyt). 

 

Ad 3. 

Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu  

i Porządku Publicznego Grzegorz Kotas przestawił protokół nr 1/2023 z posiedzenia komisji 

w dniu 10.01.2023 r.  

Radny Janusz Wawrzyczek ponownie zwrócił uwagę na problem wałęsających się psów po 

terenie naszej gminy oraz zwrócił uwagę na zły stan nawierzchni na ulicy Przecznej.  

Radny Adam Czarnynoga, zadał pytanie o możliwość odliczenia przez mieszkańców od 

dochodu wkładu własnego poniesionego w związku z programem montażu instalacji 

fotowoltaicznych.  

Radny Roman Horst poprosił o zorganizowanie spotkania dla mieszkańców Jedliny celem 

wyjaśnienia wszystkich kwestii związanych z budową drogi S-1.  
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Wójt Adam Duczmal poinformował o planach gazyfikacyjnych dla gminy Bojszowy. 

Mianowicie Polska Spółka Gazownicza poinformowała, że gazyfikacja miejscowości 

Bojszowy, Bojszowy Nowe oraz Świerczyniec utraciła uzasadnienie biznesowe i de facto gaz 

zostanie doprowadzony tylko do szkoły podstawowej w Bojszowach.   

 

Ad 4. 

Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski przeprowadził głosowanie w sprawie możliwości 

zdalnego trybu obradowania podczas kolejnej komisji rady gminy. W wyniku głosowania 

radni jednogłośnie dopuścili możliwość zdalnego trybu obradowania podczas kolejnego 

posiedzenia komisji. 

 

Ad 5. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia, przewodniczący Andrzej Rokowski 

podziękował wszystkim za obecność i zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:  

Wiceprzewodniczący Komisji 

  

Grzegorz Kotas 

 

 Przewodniczący Komisji  

 

 Andrzej Rokowski 


